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� Túlnyomó részben teljesíteni
tudtuk, sõt a terveken felül tudtuk
teljesíteni a megfogalmazott célo-
kat. A nem remélt fejlesztések kö-
zül megvalósult a csabacsüdi háló-
zat, teljes egészében, s már a
békésszentandrási is háromne-
gyed részében készen van. Az
internet-szolgáltatás felfutása is
örvendetes, és ezen a hálózaton
már 12 telefonvonal is mûködik.
Hozzá kell tennem, hogy ez csak
kísérlet, ami az eddigi tapasztala-
tok alapján nemigen fog elterjed-
ni. Sajnos nem sikerült a szarvasi
hálózat teljes átépítése � ami még
jövõre is csak elindul, s nem re-
mélhetõ a teljes befejezése � ez
késlelteti a programcsomagok be-
vezetését is. Azt kell mondanom
� bár tudom, hogy sokaknak ma-
gas a mostani elõfizetõi díj is �,
hogy ezekbõl az alacsony elõfize-
tõi díjakból nem futotta erre a
költséges beruházásra.

� A cég kábelhálózatot üze-
meltet, internet-elérhetõséget
szolgáltat, újságot is ad ki, toló-
dik-e a jövõben ezek közül vala-
melyik felé a hangsúly?

� Mint eddig, ezután is a kábel-

Terven felül teljesítettek
Az elmúlt héten tartották a Szarvasi Általános Informatikai
Kft. taggyûlését, melyen a tulajdonosok újabb öt évre szavaz-
tak bizalmat a cég ügyvezetõ igazgatójának, Sinkovics Mihály-
nak, aki a beszámolójából mutatott lapunk érdeklõdésére is
grafikonokat, melyekre ránézve a dinamikus fejlõdés olvas-
ható le a bevételek, az eredmény, a tévécsatornák száma és
sok más tekintetben is. Ezek után arról kérdeztük Sinkovics
Mihályt, az öt esztendõvel ezelõtti tervekhez viszonyítva, elé-
gedett-e az elmúlt idõszakkal?

tévé üzemeltetést szeretnénk a le-
hetõ legmagasabb színvonalon
szolgáltatni, nem lemondva a töb-
bi üzletágról, az ottani fejleszté-
sekrõl sem. A televízió mûsorok
szétosztásában tanulmányozzuk
a legkorszerûbb technikát � az
úgynevezett DVB-C kábeles mûsor-
szolgáltatást �, ami a mûsorkíná-
lat további bõvítését, és a szolgál-
tatást igénybe vevõk választási le-
hetõségét oldaná meg profi mó-
don. Ennek megvalósításához
azonban a fejállomásunkat is át
kellene építeni, és a végpontokon
is korszerû se-tp-box-okat telepíte-
ni, szóval több százmilliós beru-
házás kellene hozzá, úgyhogy
csak a távolabbi céljaink között
szerepel.

� Nem dõlhet tehát hátra nyu-
godtan foteljében a kft. ügyveze-
tõje?

� Korántsem. Ezen a piacon
bármikor jöhet egy új szolgáltató,
további versenytársak. Minden fi-
gyelmünkkel, munkánkkal azon
kell legyünk, hogy jó minõségû,
elfogadható árú szolgáltatást nyújt-
sunk az elõfizetõknek, ahhoz,
hogy pozíciónkat megõrizzük.

Folytatás az 1. oldalról
Továbbá:  Igor Misinat, a Szlo-

vák Evangélikus Egyház püspö-
két, dr. Szebik Imrét, a Magyar
Evangélikus Egyház püspökét,
Jozef Steinert, a Matica Slovenska
elnökségi tagját, Miroslav Gregat,
a Kassai Repülõ Akadémia rekto-
rát, Földesi Zoltánt, parlamenti
képviselõt és Melis György Kos-
suth-díjas operaénekest.

Domokos László, a térség or-
szággyûlési képviselõje �jó kis vá-
ros�-nak nevezve Szarvast el-
mondta, öröm képviselni az or-
szág házában a szorgalmas város-
lakókat, azt a várost, amelyik az
eltelt 280 évben igen sokat tett

Szarvas Város Napja � Szarvas Város Napja � Szarvas Város Napja

Békés megyéért is. A képviselõi
köszöntõt követõen dr. Lovász
György tartott történelmi vissza-
emlékezést, kiemelve Harruckern
szerepét, megemlítve a korai túl-
népesedést követõ �kirajzásokat�,
eljutva napjaink hagyományõrzé-
séhez. Fuzik János, az Országos
Szlovák Önkormányzat nevében
mondott kétnyelvû köszöntõt,
Tessedik Sámueltõl a mai szlovák
iskoláig ívelõ gondolatmenet-
ében az európaiságra helyezve a
hangsúlyt. A testvérvárosok nevé-
ben a Poprádról érkezett delegá-
ció küldöttje köszöntötte ezt kö-
vetõen a szarvasiakat, köszönve
a meghívást, s azt, hogy az õsök
tiszteletére állított emlékmû létre-
hozásához a tátrai gránittal hozzá-
járulhattak. Nyíregyháza polgár-
mestere Csabai Lászlóné a két vá-
ros közös motívumokat hordozó
sorsának felidézése után a 250
esztendeje Szarvasról Nyíregyház-
ára érkezett telepesekért mondott
köszönetet. A Szlovák Általános

Iskola igazgatója Medvegy Pálné
az új generációról, az iskola mai
tanulóiról szólt, majd maguk a di-
ákok következtek énekükkel:
Beethoven örömódáját � mint az
Európai Unió himnuszát � állva
hallgatta az ünneplõ közönség.

A templomi megemlékezés má-
sodik részében szlovák nyelven
hirdette az igét Igor Misina evan-
gélikus püspök, magyarul pedig
Szebik Imre evangélikus püspök
szólt hálaadásról, hûségrõl, tanú-
ságtételrõl. Az istentiszteletet
Melis György operaénekes, Szar-
vas Város Díszpolgára is megtisz-
telte szolgálatával, páratlan szép-
ségû hangján elõadott dalaival.

A templomi ünnepséget köve-
tõen, a templom elõtti téren Ba-
bák Mihály polgármester köszön-
tötte a vendégeket, s a megjelent
városlakókat. Beszédében méltat-
ta a telepesek érdemeit, s az azt
követõ korok kiemelkedõ szar-
vasi szeméyleket is.

Szekeres Imre nyílt színi tapsot
aratott, midõn ünnepi szónoklata
elején szlovákul köszöntötte a
megjelenteket, majd õ is tisztel-
gett szavaiban a történelmi ko-
rok, és napjaink kiemelkedõ
szarvasi embereinek teljesítmé-
nye elõtt. Méltatta a kezdeménye-
zést, mellyel Szarvas városa a lete-
lepedõknek, a városépítés kétke-
zi munkásainak állít emléket
Lestyan Goda János és Szabó Lász-
ló alkotásával, széles körû, nem-
zetközi összefogással. A Szlovák
Köztársaság Kormányának képvi-
seletében Milán Kurucz arról
szólt, hogy a sors semmilyen ese-
ménye sem volt képes a szarvasi-
ak szlovák gyökereit kiforgatni a

földbõl, emiatt Szlovákia joggal
büszke erre a városra. A Matica
Slovenska képviseletében kö-
szöntõ Jozef Steiner szavai után le-
leplezték a letelepedési emlékmû-
vet, melyre a szlovák és magyar
püspök  Isten áldását kérte. A fris-
sen leleplezett emlékmû bemuta-
tása után jelentette be Mótyán Ti-
bor, hogy a tervezett bemutató
sajnos elmarad, kárpótolta vi-
szont a jelenlévõket a Szlovák Ál-
talános Iskola diákjainak kitûnõ-
en megkomponált, szívhez szóló-
an elõadott mûsora.

A délelõtti ünnepséget követte
a délutáni Kossuth téri szórakoz-
tató mûsor, majd a Szarvas Város
Napjához kapcsolódó testvérvá-
rosi konferencia. Koraeste a
baróti Kájoni Consort reneszánsz
muzsikáját élvezhették az érdek-
lõdõk, este pedig a Vasipari-étte-
remben rendezett bállal teljese-
dett ki és zárult Szarvas Város
Napja.

T. L.

Perpatvar csitításával kezdõ-
dött Babák Mihály polgármester
szokásos szerda reggeli beszámo-
lója a Cervinus Rádióban. Amint
megtudhattuk, a kajakosok-
pecások vita lángolt fel a Körös-
parton, minek következtében a
polgármesteren is olykor ingerült
hangnemben kérték számon a
rendteremtést. Babák Mihály � je-
lezve, hogy megtette a tõle telhe-
tõ szükséges intézkedéseket � a
korrekt emberi magatartásra hív-
ta fel az egymással békétlenkedõk
figyelmét, a szállásadókét pedig
arra, hogy tájékoztassák vendége-
iket városunk írott szabályairól, s
ha kell udvariasan az íratlan illem-
szabályok betartására is hívják fel
a figyelmet.

A múlt hét történései közül el-
sõként a rendkívûli testületi ülés-
rõl esett szó. Beszámolt Babák
Mihály, hogy a Rózsa Ferenc utcá-
ban az újabb húsz bérlakás kivite-
lezõjéül az Integrál Rt.-t választot-
ták. Döntöttek a képviselõk a
Szlovák Iskola tervezési szerzõ-
désének jóváhagyásáról, a gimná-
zium sportcsarnok építési kiírásá-
nak pontosításáról, a gyermek-
élelmezési intézmény vezetõi pá-
lyázatáról. Tájékoztatta még a
hallgatókat a polgármester egy, a
színház érdekében folytatott meg-
beszélésrõl, s a Weöres Sándor
Regionális Színház múlt heti be-
mutatójáról is elismerõleg szólt. A
parlament egyik döntését kom-

A polgármester hírei
mentálva, a nyugdíjkiegészítési
lehetõséget emlíltette meg, ami-
nek minimum-feltétele, hogy
40.200 forint alatt legyen valaki-
nek a nyugdíja. Felhívta a figyel-
met Babák Mihály, hogy a hivatal-
ban beszerezhetõk a szükséges
nyomtatványok, a kiegészítés
nem automatikus, de kérte a
szarvasi nyugdíjas szervezeteket
is segítsenek tagjaiknak. Egy szar-
vasi vámudvar igényének és lehe-
tõségeinek feltérképezésérõl foly-
tatott tárgyalást követõen a pol-
gármester a Szarvas Város Napja
eseményeirõl számolt be, nem
hallgatva el, hogy hosszú idõn át
csak szavakban létezett a most
�testet öltött� ünnep, amiért köszö-
netét fejezte ki a szervezõknek,
rendezõknek, a támogatóknak.
Bejelentette Babák Mihály, hogy
aláírta a labor és a röntgen szak-
rendelések átalakítására vonatko-
zó kivitelezõi szerzõdést, egyút-
tal a lakosság türelmét és megérté-
sét is kérte az átalakítás miatti át-
szervezés esetleges kényelmetlen-
ségek miatt. Amint kezdte, úgy is
fejezte be heti tájékoztatóját Ba-
bák Mihály, ismét egy perpatvar
csitításáért emelte fel szavát. A
perpatvart ez esetben azon állat-
tartók okozzák, akik nem tartják
be a helyi rendeletet, s szabályta-
lanul tartanak disznót, kutyát
vagy lovat. Kérte mindenkitõl az
ide vonatkozó szabályok betartá-
sát a város békéjéért.

Folytatás az 1. oldalról
A DARIB mellett létrejöttek a

Magyar Turizmus Rt.-hez csatla-
kozó regionális marketing igaz-
gatóságok, sikerült a külképvi-
seletek dinamizmusát növelni,
számtalan kiadvány születhe-
tett, bemutatva kistérséget, me-
gyét régiót, a falusi-, a kerékpá-
ros, a gasztronómiai turizmus
helybéli lehetõségeit. Fejlõdött
a viziturizmus, elkészült a Körö-
sök idegenforgalmi hasznosítá-
sának komplex terve, külön
büszkeséggel tölt el, hogy a Dél-
alföldi Regionális Fejlesztési Ta-
nács úgy döntött, Békés megyé-
ben legyen az idegenforgalmi
programcentrum. De azt is nagy
eredménynek tartom, ami a
gyógy-, és termálturizmus terén
történt, korábban nem képzelt
lehetõségek nyíltak meg a fürdõ-
vel rendelkezõ települések
elõtt, milliárdos pályázati forrá-
sok érkeztek azokhoz, akik tud-
tak a lehetõséggel élni. Mindent
felsorolni persze nehéz lenne,
sommázva azt tudom mondani,
hogy jelentõs szervezeti átala-
kulás, a szakmaiság növekedé-
se, a tervezettség, a jelentõs for-
rások, a pályázati lehetõségek

Remélem
túlszárnyalják

bõvülése és a jó érdekérvénye-
sítõ képesség jellemezte az el-
múlt négy évet.

� Az elmondottakból úgy tû-
nik, magasan van a mérce, de
arra is kíváncsi lennék, szemé-
lyesen hogyan érintette a dön-
tés, a leváltás?

� Kinevezésemkor � a sajtó és
a politikusok támadása ellenére
� megtiszteltetésnek éreztem,
hogy három megyegyûlés kon-
szenzussal fogadott ezen a posz-
ton, s végig ügyeltünk is erre az
egyensúlyra. A mostani váltást
nem fogom fel személyes tragé-
diaként, az utódomul kineve-
zett Tokaji Ferencnek gratulál-
tam, sajtó útján. Ugyanakkor at-
tól tartok, hogy a mostani átpo-
litizált helyzet nem szolgálja az
idegenforgalom fejlõdésének
ügyét. Azt kívánom persze,
hogy a most megfogalmazódó
aggályokat cáfolják, s haladják
meg eredményeinket. Magamról
úgy érzem, hogy talán bizonyí-
tottam munkámmal, büszkeség-
gel tölt el, hogy tehettem az ide-
genforgalomért, hogy szolgál-
hattam ezen a téren is régión-
kat. Szép dolgokra fogok emlé-
kezni az elmúlt négy évbõl.


